
Referat fra årsmøte 2013 i Stølsvidda løypelag 

Tid: 28.mars 2013 kl. 1600-1715 (skjærtorsdag). 

Sted: Oset høyfjellshotell 

Tilstede: 32 andeler var representert og mange møtte med flere fra familien. 

Møteleder: Terje Ask-Henriksen 

Referent: Erik Hauge, medunderskrevet av Kirsti Aas Olsen og Espen Olaussen 

 

1.Årsberetning for 2012 

Hovedaktivitetene ble presentert av leder Ask-Henriksen: 

Garasje, løypekjøring og dugnad 

Garasjen er nå i full drift og fungerer bra. Enkelte mindre etterarbeider gjenstår men det ventes at 

sluttkostnad vil ligge på budsjettet, ca 650 000 kr. 

Løypenettet er på totalt 6,6 mil og merket med stikker og utplasserte løypekart. Med de BLÅ tilknytninger er 

det nærmere 10 mil. Løypenettet er nå i hovedsak ryddet men må årlig holdes ved like og justeres for en del 

trær som står i veien. På enkelte strekninger benyttes innleid briskeknuser. Løypevedlikehold utføres 

gjennom et antall dugnadsgjenger med sine delstrekninger. Norvald Foss organiserer og leder dette arbeidet. 

Økonomi og medlemstall 

Regnskapet for 2012 og budsjett for 2013 ble presentert. 

Den viktigste inntekten er de frivillige bidragene fra hytteeierne. Denne inntekten var per 1 mars 2013 ca kr. 

82.000 , og mye lavere enn på samme tid i 2012. Per 1 mars 2013 hadde 111 betalt driftsbidrag mot 225 hele 

forrige sesong. En giroutsendelse nå i mars 2013 gjør at vi nå håper å oppnå fjorårets tall.  

Men heldigvis har det på grunn av vær og snøforhold ikke vært nødvendig å kjøre maskinene så mye som 

forrige sesong. Driftskostnadene har derfor blitt mindre og økonomien har derfor balansert tross reduserte 

inntekter.  

Det er imidlertid et klart behov for flere bidrar. Det er ca 600 hytter i området som har glede av løypene. 

Per 28.mars var det i alt 152 andelshavere med 157 andeler,  i løypelaget. 

2.Beslutninger 

Regnskapet for 2012 ble godkjent ved akklamasjon. 

Budsjettet for 2013 ble godkjent ved akklamasjon. 

Løypeplanen ble godkjent ved akklamasjon. 

Opprettelse av en investeringskonto og innsettelse kr. 500 000 av lagets midler til fremtidig innkjøp av utstyr 

ble godkjent ved akklamasjon. Midlene skal kun benyttes etter vedtak på årsmøte i løypelaget. 



3.Valg 

Styret: 

Gjenvalg: Norvald Foss, Tore Lunde og Jan Lage Gudheim ble gjenvalgt for 2 år. 

Nye styremedlemmer: Arild Ranum og Astrid Grymyr ble valgt som nye styremedlemmer for 2 år. 

Styret består etter dette av følgende: 

1.Terje Ask-Henriksen, styremedlem og leder, på valg 2014 

2. Ivar Hansen, styremedlem og nestleder, på valg 2014 

3.Stein Roger Bull, styremedlem, på valg 2014 

4.Andreas Berger, styremedlem, på valg 2014 

5 Norvald Foss, styremedlem, på valg 2015 

6 Tore Lunde, styremedlem og revisor, på valg 2015 

7 Jan Lage Gudheim, styremedlem, på valg 2015. 

8 Arild Ranum, styremedlem, på valg 2015 

9 Astrid Grymyr, styremedlem og sekretær, på valg 2015. 

 

Valgkomite:  

Arild Ranum ble gjenvalgt og valgkomiteen består av: 

Arild Ranum,på valg 2014,  

Tormod Belgum, på valg 2015  

Steinar Strand, på valg i 2016  

 

 

Erik Hauge, referent 

Signert 19.mars 2013 

 

 

 

Kirsti Aas Olsen                                                                                                                   Espen Olaussen 

Signert  19. april 2013        Signert 20. april 2013 


